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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, on-

line pe platforma ZOOM din data de 23 iulie 2024, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 23 

iulie 2024, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) precum și 

art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna nr. 406/17 

iulie 2024, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 12289/17 iulie 2024. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în publicația 

„Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Îl rog pe doamna director executiv Székely Réka, să facă prezența.  

Székely Réka: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenți 22 de consilieri județeni din cei 30 în funcţie, 

lipsesc consilierii Imre Csaba Lóránd, Leaua Jănel, Nagy Iosif, Opra Beni-Béla, Orbán 

Miklós, Szőcs László, Taierling Johann și Vargha Mihály-Béla, respectiv este prezent și 

Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 23 de persoane cu drept de 

vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc. 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea consiliului, 

şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 23 de persoane cu drept de vot, drept urmare 

declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean Covasna. 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept în locul secretarului general al 

judeţului doamna director executiv Székely Réka, ca persoană desemnată care exercită 

atribuţiile ce-i revin secretarului general al judeţului, în caz de absenţă a acestuia, iar în 

calitate de invitaţi participă:  

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 112/2023 privind alocarea unei sume din bugetul local al 
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Județului Covasna pentru finanțarea programului sportiv al Asociației 

Clubul Sportiv Sepsi-SIC „Participarea ACS Sepsi-Sic în competițiile interne și 

internaționale de baschet, tenis de masă, ciclism, lupte, handbal, fotbal în sală 

sezon competițional 2023-2024, juniori și seniori, respectiv organizare 

evenimente și competiții sportive”; 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 175/2023 privind alocarea unei sume din bugetul local al 

Județului Covasna pentru finanțarea programului sportiv „Pregătirea și 

participarea echipei de hochei pe gheață seniori „Háromszéki Ágyusok” la  

campionatul național, divizia A și Cupa României, organizat de F.R.H.G. 

România “ al Asociației Clubul Hockey Club Fenestela 68 în baza prevederilor 

Legii educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu modificările și completările 

ulterioare; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Județului Covasna în parteneriat 

cu Biblioteca Județeană ”Bod Peter” Sfântu Gheorghe,  Municipiul Târgu 

Secuiesc, orașul Covasna și Comunele Arcuș, Brețcu, Cătălina, Chichiș, Ghelința, 

Ojdula, Poian, Turia, Sita Buzăului și Zăbala cu proiectul „Modernizarea rețelei 

de biblioteci pentru a deveni HUB-uri de dezvoltare a competențelor” la apelul 

de proiecte Pilonul II. Transformare digitală, Componenta C7. Operațiunea D. 

Competențe digitale, capital uman și utilizarea internetului, Investiția nr. 17 

Scheme de finanțare  pentru biblioteci pentru a deveni hub-uri de dezvoltare a 

competențelor digitale, finanțat din fondurile europene aferente Planului 

Național de Redresare și Reziliență; 

4. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 

56/2023 privind predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și 

Administrației prin Compania Națională de Investiții ”C.N.I.” - S.A. a 

amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de 

investiție “EXTINDERE CORP POLICLINICĂ PENTRU CABINETE 

NEUROLOGIE, CENTRU STROKE ȘI IMAGISTICĂ PRIN REZONANȚĂ 

MAGNETICĂ (IRM) localitatea Sfântu Gheorghe, str. Stadionului nr. 1, 

municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna”; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentațiilor tehnico-economice, faza 

proiect tehnic şi a principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de 

investiţii “Continuarea asigurării capacității de depozitare a deșeurilor în județul 

Covasna – Construirea celulei 2 și 3 de depozitare aferente CMID Boroșneu 

Mare”; 

6. Proiect de hotărâre pentru abrogarea Hotărârii Consiliului Judeţean Covasna nr. 

57/2024 privind aprobarea Regulamentului pentru amplasarea construcțiilor, 

instalațiilor și a panourilor publicitare în zona drumurilor județene, pe poduri și 

pasaje; 

7. Proiect de hotărâre privind îndreptarea unei erori materiale în Hotărârea 

Consiliului Județean Covasna nr. 103/2024 pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Județean Covasna nr. 77/2024 privind stabilirea salariilor de bază 

aferente funcțiilor publice și contractuale din cadrul familiei ocupaționale 

„Administrație”, utilizate în cadrul aparatului de specialitate al Consiliului 

Județean Covasna și în cadrul instituțiilor și serviciilor publice din subordinea 

Consiliului Județean Covasna;  
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8. Diverse 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, proiectele de hotărâri au fost 

avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

Totodată vă rog dacă votați contra sau vă abțineți să semnalați și prin voce tare 

nu numai prin ridicarea mâinii.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra?  

Dacă se abţine cineva?  

Cu 23 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele  5, 6 și 7 este necesar 

votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 2, 3 și 4 este necesar 

votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 112/2023 privind 

alocarea unei sume din bugetul local al Județului Covasna pentru finanțarea 

programului sportiv al Asociației Clubul Sportiv Sepsi-SIC „Participarea ACS Sepsi-Sic 

în competițiile interne și internaționale de baschet, tenis de masă, ciclism, lupte, 

handbal, fotbal în sală sezon competițional 2023-2024, juniori și seniori, respectiv 

organizare evenimente și competiții sportive”; 

 

Valoarea totală a finanțării respectiv a contribuției Județului Covasna și a 

Municipiului Sfântu Gheorghe nu se modifică, se modifică numai structura bugetului 

deja aprobat.  

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Ambrus József: Domnule președinte! La acest punct nu particip la deliberare și 

la vot. 

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 
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Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 22 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Ambrus József, conform art. 228 alin. (1) 

și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 22 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 175/2023 privind 

alocarea unor sume din bugetul local al Județului Covasna pentru finanțarea unor 

programe sportive în baza prevederilor Legii educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu 

modificările și completările ulterioare; 

 

Înainte de a vă prezenta materialul rog să fiți de acord cu schimbarea titlului 

proiectului de hotărâre, având în vedere că s-a strecurat o greșeală în titlul acestuia. 

Titlul corectat este: Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 1 la 

Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 175/2023 privind alocarea unei sume din 

bugetul local al Județului Covasna pentru finanțarea programului sportiv „Pregătirea 

și participarea echipei de hochei pe gheață seniori „Háromszéki Ágyusok” la  

campionatul național, divizia A și Cupa României, organizat de F.R.H.G. România “ 

al Asociației Clubul Hockey Club Fenestela 68 în baza prevederilor Legii educației 

fizice și sportului nr. 69/2000, cu modificările și completările ulterioare și în această 

formă a fost prezentată în comisii de specialitate. 

Menționez că această corectare nu afectează deloc conținutul proiectului de 

hotărâre. 

 

Totodată vă informez că nu se modifică bugetul, ci numai structura bugetului 

deja adoptat. 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre cu modificarea propusă.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra?  

Dacă se abţine cineva?  

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea cu 

modificarea propusă. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea participării Județului Covasna în parteneriat cu Biblioteca Județeană ”Bod 

Peter” Sfântu Gheorghe,  Municipiul Târgu Secuiesc, orașul Covasna și Comunele 

Arcuș, Brețcu, Cătălina, Chichiș, Ghelința, Ojdula, Poian, Turia, Sita Buzăului și Zăbala 
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cu proiectul „Modernizarea rețelei de biblioteci pentru a deveni HUB-uri de 

dezvoltare a competențelor” la apelul de proiecte Pilonul II. Transformare digitală, 

Componenta C7. Operațiunea D. Competențe digitale, capital uman și utilizarea 

internetului, Investiția nr. 17 Scheme de finanțare  pentru biblioteci pentru a deveni 

hub-uri de dezvoltare a competențelor digitale, finanțat din fondurile europene aferente 

Planului Național de Redresare și Reziliență; 

 

Este o posibilitate la Planul Național de Redresare și Reziliență și-l rog pe 

domnul vicepreședinte Jakab István-Barna să ne prezinte succint acest proiect și desigur 

ceea ce așteptăm de la proiect.  

Jakab István-Barna: Bună ziua! 

Este vorba de un proiect cu o valoare mai mare de 2 milioane de lei plus TVA, 

prin care bibliotecile menționate de domnul președinte, în total 13 biblioteci vor fi 

dotate și două dinte ele vor fi și renovate.  

Nu vorbim despre o renovare mare, ci în valoare de cca. 90 de mii euro. 

Este vorba despre biblioteca din localitate Chichiș și despre biblioteca din 

localitate Catalina care vor fi renovate și dotate, iar restul vor fi doar dotate.  

Prin aceste acțiuni ajungem la valoarea de 2 milioane de lei în total. 

Pe scurt despre asta este vorba! 

Dacă aveți întrebări răspund cu plăcere. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Doresc să subliniez, că la inițiativa conducerii bibliotecilor „Bod Péter” din 

Sfântu Gheorghe și Báró Weselényi Miklós din Târgu Secuiesc am inițiat acest proiect 

care trebuie să conțină cel puțin 11 biblioteci. 

În momentul de față sunt 13 unități administrativ-teritoriale cu bibliotecile lor și 

cred că o să ducem la bun sfârșit și acest proiect cum am dus la bun sfârșit și un 

program foarte important pentru unitățile de învățământ din Județul Covasna. 

Chiar astăzi, domnul vicepreședinte Jakab István-Barna a fost la predarea-

primirea microbuzelor din partea Județului Covasna către autoritățile locale. 

După cum se știe, am adoptat mai multe hotărâri în legătură cu acest proiect. 

Am avut un proiect câștigat la PNRR pentru 35 de unități administrativ-

teritoriale și am adus în județ 36 de microbuze, dintre care 19 au fost predate astăzi 

către unitățile locale.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra?  

Dacă se abţine cineva?  

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre.  

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 56/2023 privind predarea către 
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Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației prin Compania Națională 

de Investiții ”C.N.I.” - S.A. a amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea 

executării obiectivului de investiție “EXTINDERE CORP POLICLINICĂ PENTRU 

CABINETE NEUROLOGIE, CENTRU STROKE ȘI IMAGISTICĂ PRIN REZONANȚĂ 

MAGNETICĂ (IRM) localitatea Sfântu Gheorghe, str. Stadionului nr. 1, municipiul 

Sfântu Gheorghe, județul Covasna”; 

 

Facem un pas important prin construirea unui nou corp la Spitalul Județean de 

Urgență „Dr. Fogolyán Kristóf”, adică prin extinderea policlinicii pentru cabinete 

neurologie, centru stroke și imagistică prin rezonanță magnetică. 

Avem un proiect câștigat la Compania Națională de Investiții, care a trecut nu 

numai de comisia tehnico-economică de la C.N.I., ci a trecut și de comisia tehnico-

economică de la Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației, iar acum 

am rectificat câteva poziții, în consecință este necesar modificare Hotărârii noastre nr. 

56/2023. 

Totodată doresc să vă informez că suntem la finalizarea Spitalului de 

pneumologie de pe strada Spitalului din Sfântu Gheorghe din incinta Spitalului 

Județean de Urgență. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra?  

Dacă se abţine cineva?  

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre.  

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea documentațiilor tehnico-economice, faza proiect tehnic şi a principalilor 

indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii “Continuarea asigurării 

capacității de depozitare a deșeurilor în județul Covasna – Construirea celulei 2 și 3 de 

depozitare aferente CMID Boroșneu Mare”; 

 

Este vorba despre continuarea proiectului pe care am inițiat acum 10 ani de zile. 

În acest proiect sunt prevăzute trei celule dintre care 2 și 3 urmează a fi proiectate și 

după aceea implementate.  

În aceste celule se depozitează deșeurile din județul nostru. 

Acest proiect, finanțat din fonduri europene, prevede depozitarea a 1 milion de 

tone de deșeuri în trei celule. 

În prima celulă are o suprafaţă de cca. 4,37 ha și este suficient pentru operare de 

aproape 9 ani de zile, dar trebuie să ne gândim la termen mediu și lung la 

implementarea celulelor 2 și 3. 
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Celulele 2 şi 3 împreună vor avea o suprafaţă totală de 4,4 ha și care vor fi 

suficiente pentru 6,3 ani, respectiv 5,3 ani şi sunt planificate pentru anul 2025, respectiv 

pentru anul 2031. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Ambrus József: Domnule președinte! La acest punct nu particip la deliberare și 

la vot. 

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? 22 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Ambrus József, conform art. 228 alin. (1) 

și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 22 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

abrogarea Hotărârii Consiliului Judeţean Covasna nr. 57/2024 privind aprobarea 

Regulamentului pentru amplasarea construcțiilor, instalațiilor și a panourilor 

publicitare în zona drumurilor județene, pe poduri și pasaje; 

 

Avem o discuție contradictorie cu Instituția Prefectului. 

Ținând cont de acest lucru propunem abrogarea hotărârii și după care vom lucra 

la regândirea în totalitate a acestui regulament. 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra?  

Dacă se abţine cineva?  

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre.  

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

îndreptarea unei erori materiale în Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 103/2024 

pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 77/2024 privind 

stabilirea salariilor de bază aferente funcțiilor publice și contractuale din cadrul familiei 

ocupaționale „Administrație”, utilizate în cadrul aparatului de specialitate al 

Consiliului Județean Covasna și în cadrul instituțiilor și serviciilor publice din 

subordinea Consiliului Județean Covasna; 
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Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi 

completări, probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 23 de voturi 

Cine este contra?  

Dacă se abţine cineva?  

În urma supunerii la vot, cu 23 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre.  

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

 

Vă consult dacă aveți probleme de discutat în cadrul punctului Diverse? 

Nu sunt. 

Eu doresc să vă informez că ieri 22 iulie 2024, o zi, am fost într-o delegație la 

Budapesta. 

Consiliul ia act de informarea domnului Președinte. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Cel mai probabil, în data de 1 august 2024, de la ora 12,00, online vom avea 

următoarea ședință, când vom dezbate și vom decide despre proiectele de finanțare 

depuse în baza legii sportului. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  p. Secretar general al judeţului Covasna, 

Director executiv 

TAMÁS Sándor SZÉKELY Réka  

  


